



香港佛教聯合會主辦

# 佛教陳策文伉儷幼稚園



Buddhist Mr. & Mrs. Chan Chart Man Kindergarten

校址：九龍承啟道 28 號德朗邨幼稚園 電話：2795 1008 傳真：2795 1365

## 招收 2019/20 學年新生

### 派發申請表格：

時 段：由 2018 年 9 月 3 日（星期一）開始  
星期一至五（上午 9 時 30 分 至 下午 4 時 30 分）/  
星期六（上午 9 時 30 分 至 中午 12 時正）

索取方法：可親臨本校索取；或於本校網頁下載 ([www.bccm.edu.hk](http://www.bccm.edu.hk))

### 遞交申請表格：

1. 日期：由 2018 年 9 月 3 日（星期一）開始  
星期一至五（上午 9 時 30 分 至 下午 4 時 30 分）/  
星期六（上午 9 時 30 分 至 中午 12 時正）
2. 方法：親臨本校遞交
3. 遞交申請表時，請連同以下文件及報名費港幣 40 元正（無論申請成功與否，報名費概不退還）一併遞交：

- 已填妥及貼有證件相片（背景顏色不限）的入學申請表
- 針紙副本 - 首頁及背頁
- 香港出世紙/回港證/護照 副本
- 已貼上 \$2 郵票的回郵信封 5 個

### 4. 招生班別：

申請班別	出生日期
幼兒班	2016 年 1 月 1 日至 12 月 31 日
低班	2015 年 1 月 1 日至 12 月 31 日
高班	2014 年 1 月 1 日至 12 月 31 日

### 面見安排：

本校會面見所有申請報讀的兒童，並於 2018 年 11 月 3 日（星期六）進行，屆時家長須陪同兒童參與面見，稍後將另函以郵遞方式通知有關的安排。若於 2018 年 10 月 29 日（星期一）前仍未接獲通知，請致電本校查詢（2795 1008）。

### 收生準則：

- i) 面見表現。
- ii) 申請人的兄弟姊妹現正在本校就讀或兄弟為本校畢業生，將獲優先考慮。
- iii) 如申請全日班學位，有家庭需要的申請人可獲優先考慮。  
(請留意由於學位所限，並非所有符合優先考慮的申請人均會獲取錄。)



香港佛教聯合會主辦

佛教陳策文伉儷幼稚園



Buddhist Mr. & Mrs. Chan Chart Man Kindergarten

校址：九龍承啟道 28 號德朗邨幼稚園 電話：2795 1008 傳真：2795 1365

### 取錄結果公布：

本校將於 2018 年 11 月 30 日（星期五）前以郵遞方式通知取錄結果。

### 註冊事宜：

#### i) 正選生：

家長須於 2019 年 1 月 10 日至 12 日（「統一註冊日期」）內的指定時間親臨本校辦理註冊手續，並須提交「註冊證」/「入學許可書」正本及繳交註冊費。

#### ii) 備取生：

如有正選生放棄學位，本校將會發出個別通知，請家長於指定日期親臨本校辦理註冊手續，並須提交「註冊證」/「入學許可書」正本及繳交註冊費。

iii) 如家長未能在指定的註冊日期提交「註冊證」/「入學許可書」，本校或未能為獲取錄的兒童完成手續，因此家長務必於指定日期內向教育局申請相關註冊文件。

iv) 2019/20 學年的註冊費為港幣 970 元正（半日班）/ 港幣 1,570 元正（全日班）。若兒童入讀本校後，將於首月（即 2019 年 9 月）退回註冊費；但若家長於註冊後決定為子女轉校，請以書面通知本校，本校會儘快退回「註冊證」/「入學許可書」，但所繳之註冊費將不獲退還。在取回「註冊證」/「入學許可書」後，本校亦不會再為該兒童保留學位。

### 附註：

i) 政府由 2017/18 學年起推行「免費優質幼稚園教育計劃」，會以「幼稚園入學註冊證」（下稱「註冊證」）作為註冊文件。

ii) 家長須於 **2018 年 9 月至 11 月期間** 為子女向教育局遞交「註冊證」申請。

iii) 教育局會於 2018 年 9 月或之前公布申請細則，並會上載詳情至教育局網頁 <http://www.edb.gov.hk/>。



香港佛教聯合會主辦

佛教陳策文伉儷幼稚園



Buddhist Mr. & Mrs. Chan Chart Man Kindergarten

Address: Kindergarten, Tak Long Estate, No. 28 Shing Kai Rd, Kowloon

Tel : 2795 1008 Fax : 2795 1365

**2019/20 New Student Admissions**

**Distribution Period :**

Date: From 3<sup>rd</sup> September, 2018 (Mon)  
Mon – Fri (9:30 a.m. to 4:30 p.m.) /  
Sat (9:30 a.m. to 12:00 noon)

Forms may be collected in person at our school or downloaded from our website ([www.bccm.edu.hk](http://www.bccm.edu.hk)).

**Submission Period :**

1. Date : From 3<sup>rd</sup> September, 2018 (Mon)  
Mon – Fri (9:30 a.m. to 4:30 p.m.) /  
Sat (9:30 a.m. to 12:00 noon)

2. Method: Submit in person

3. Please include the following documents and \$40 (application fee, non-refundable) along with your submission:

- Completed application form with photo attached (any background colour)
- Copy of vaccination record – front and back
- Copy of Birth Certificate / HKSAR Re-entry Permit / Passport
- 5 envelopes with a return address and postage (\$2 each)

4. Classes Available for Enrollment:

Class	Date of Birth
K1	1 <sup>st</sup> January – 31 <sup>st</sup> December, 2016
K2	1 <sup>st</sup> January – 31 <sup>st</sup> December, 2015
K3	1 <sup>st</sup> January – 31 <sup>st</sup> December, 2014

**Interview Arrangement :**

All applications will be entertained by the school and interviews will be held on 3<sup>rd</sup> November, 2018 (Sat). Parents need to accompany their child for the interview. Further details will be distributed via post. If no information has been received on or before 29<sup>th</sup> October, 2018 (Mon), please inform our school (2795 1008).

**Acceptance Criteria :**

- i) Interview performance.
- ii) Priority will be given to applicants with siblings who have graduated or are currently enrolled at the school.
- iii) Priority will be given to applicants with familial needs for whole day classes.

(Due to limited spaces, acceptance is not guaranteed.)



香港佛教聯合會主辦

佛教陳策文伉儷幼稚園



Buddhist Mr. & Mrs. Chan Chart Man Kindergarten

Address: Kindergarten, Tak Long Estate, No. 28 Shing Kai Rd, Kowloon

Tel : 2795 1008 Fax : 2795 1365

### **Admission Results :**

The school will inform parents of results on or before 30<sup>th</sup> November, 2018 (Fri) via post.

### **Notes on Registration :**

i) Accepted Applicants :

Parents will need to register in person during the "Centralised Registration Dates" (10<sup>th</sup> January, 2019 – 12<sup>th</sup> January, 2019) at our kindergarten and submit the original copy of the "Registration Certificate for Kindergarten Admission" along with the registration fee.

ii) Waitlisted Applicants :

Should accepted applicants choose to give up their placement, waitlisted applicants will be informed individually to register at our kindergarten on specified dates, and will need to submit the original copy of the "Registration Certificate for Kindergarten Admission" along with the registration fee.

iii) Should registration not be completed, or should registration documents fail to meet the requirements, parents will need to apply for a registration certificate with the Education Bureau within a designated time period.

iv) The registration fee for the academic year of 2019/20 is \$970 (half day class) / \$1,570 (whole day class). This fee will be refunded during the first month of school (September 2019) should the applicant choose to enroll. If parents decide to transfer schools after registration, the school will require notification in writing. The school will return the registration certificate, but the registration fee will not be refunded. Our school will no longer hold placement for the applicant and waitlisted applicants will fill the vacancy.

### **Notes:**

i) The Education Bureau began the "Free Quality Kindergarten Education Scheme" in 2017/18. The official registration document will be the "Registration Certificate for Kindergarten Admission".

ii) Parents need to apply for the "Registration Certificate for Kindergarten Admission" **during September-November, 2018.**

iii) Applications for the "Registration Certificate for Kindergarten Admission" will begin in September, 2018. EDB will announce details through their website: <http://www.edb.gov.hk/>